

## Dressurudvalgsmøde

8. februar 2017

16:30

Silkeborg (hos Bjarne)

### Til stede:

Mette Müller (MM)  
Dorte Njor Larsen (DNL)  
Kirsten Søgaard (KS)  
Bjarne Nielsen (BN)  
Vibeke Kjellerup (VK)  
Kimi Gerd Nielsen (KN)

### Fra administrationen:

Susie Juhl (referent - SUJ)  
Jan Stampe (JAS)

### Ikke til stede:

-

### Dagsorden:

### Side

1	Godkendelse af sidste referat.....	2
2	Nyt fra Formanden .....	2
3	Gennemgang stævnerapporter (rapporter fra sidste periode er vedhæftet mailen).....	2
4	Children.....	2
5	Stildressur .....	2
6	Championatskursus .....	2
7	Distrikt 10 møde om prop. ....	2
8	Prioritering af starter ved overvældende tilmelding .....	2
9	Kür til klubstævner.....	2
10	Juniorklasser til Vejles landsstævne i jan. 2018.....	3
11	Internationalt dommerseminar Blue Hors .....	3
12	Stordommermøde.....	3
13	Overdommermøde .....	3
14	Henvendelse.....	3
15	AAGS B/C stævne.....	3
16	Kodeks .....	3
17	Evaluering 2016 og planlægning 2017 .....	3
18	Eventuelt.....	3

Ansvarlig for  
videreforløb

	<p><b>1 Godkendelse af sidste referat</b></p> <p>Godkendt. -Mht ridehjelme eller hat? Ingen officiel holdning fra bestyrelsen – det er op til DU. Vi afventer stadig.</p>
	<p><b>2 Nyt fra Formanden</b></p> <p>Mette og Dorte "genvalgt". Budget 2017 er godkendt. Sportsforum FEI 10.-11. april. Alle emnerne er endnu ikke offentliggjorte. Afhængigt af dem, kan det være det giver mening at et udvalgsmedlem deltager.</p>
	<p><b>3 Gennemgang stævnerapporter (rapporter fra sidste periode er vedhæftet mailen)</b></p> <p>TD-hverv samt stævnerapporter er under revision. DU bruger rapporterne ifm med tildeling af stævner.</p>
	<p><b>4 Children</b></p> <p>ATK – aldersrelateret træning. Gælder både på det fysiske og det mentale plan. Der er kommet en forespørgsel på DYD stævnerne, på C niveau. Kan det evt. kombineres med Children? Skal man arbejde med Children skal det være mere som Stil Cup (pony) end som et regulært DM. Fokus skal være på udvikling af færdigheder. Målet må være at forsøge at lave et gennemarbejdet koncept.</p>
	<p><b>5 Stildressur</b></p> <p>Hvad er den nuværende stildommerstab? Og hvordan udvides den evt.? 5 års plan for udvikling (ønsker) omkring implementering af stildressur.</p>
	<p><b>6 Championatskursus</b></p> <p>Aftenkursus uden hest. For "de udvalgte" dommere. KS, BN (SUJ) arrangerer, evt. Middelfart. Efter finalerne laver vi en evaluering (fx 43).</p>
	<p><b>7 Distrikt 10 møde om prop.</b></p> <p>Ønske om deltagelse af et DU-medlem. "Drejebog" til propositioner – forslag? DNL kan evt. lave et oplæg til distriktsrådsmøde på Bornholm. Koordinere med Jørgen Mertz.</p>
	<p><b>8 Prioritering af starter ved overvældende tilmelding</b></p> <p>Mulighed for lodtrækning eller kun først-til-mølle. Ikke enighed, men klubberne bør generelt være bedre til at skrive udelukkelse/prioriteringer ind i deres prop.</p>
	<p><b>9 Kür til klubstævner</b></p> <p>Bilag 2</p>

	KS og SUJ kigger på at få tilpasset kür kritikker så der er en LC, LC og LA.
	<p><b>10 Juniorklasser til Vejles landsstævne i jan. 2018</b></p> <p>Der er søgt et ponylandsstævne og det er det der er blevet tildelt. Stillingtagen fra gang til gang. Hvilke faciliteter skal der være til for at en klub kan afvikle pony og hest sammen? TD har givet udtryk for at det har fint kunne lade sig gøre. Hvordan vil Vejle løse det?</p>
Er sendt!	<p><b>11 Internationalt dommerseminar Blue Hors</b></p> <p>A-O dommerne. Mere info, så der kan udsendes en invitation (gerne til talentgruppen).</p>
	<p><b>12 Stordommermøde</b></p> <p>Evaluering af 2016. VK og KS kigger på plan for 2018.</p>
I gang	<p><b>13 Overdommermøde</b></p> <p>Sende en doodle til dommere 1, 2, 3, 4, 8, 9 maj Der skal input på banen.</p>
Er svaret!	<p><b>14 Henvendelse</b></p> <p>Behandlet på lukket møde</p>
Er svaret!	<p><b>15 AAGS B/C stævne</b></p> <p>Bilag 4 Disp. for opdeling af kat. 1 &amp; 2 Ingen dispensation.</p>
	<p><b>16 Kodeks</b></p> <p>Behov for bedre info til dommerne om vigtigheden i at uddele og underskrive skema.</p>
	<p><b>17 Evaluering 2016 og planlægning 2017</b></p> <p>Uddelegering af ansvar + Årshjul Der skal udarbejdes en projektplan med ansvarshavende! Årshjul ligger i Dropbox men skal gerne opdateres. Alle byder ind.</p>
	<p><b>18 Eventuelt</b></p> <p>Til info: Der arbejdes på at lave en opdeling af TD'er i henholdsvis spring og dressur (mulighed for begge discipliner).</p>